
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 22. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 874
Ministeren bedes oplyse, hvorfor EU-Kommissionen ikke blev underrettet om
det påtænkte merudledning fra de påtænkte muligheder for havbrugsudvidel-
ser i forbindelse med vedtagelsen af Landbrugspakken.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2016-17
MOF Alm.del  Spørgsmål 874
Offentligt


